
P/D: 12/4/12//2020 

 

Zápis  č.  12 

z jednání OV Nevšová  dne  4. 12. 2020 
 

 

Místo zasedání: KD Nevšová 

Začátek a konec jednání: 16:00 – 20:30 

Počet přítomných členů: 8 

Omluvení členové: 1 

Neomluvení členové: - 

Osoby přizvané na jednání OV: 

Tomáš Chmela – starosta 

Monika Hubíková – místostarostka 

Pavel Hrbáček 

Pracovníci obce – Radim Drga a Josef Anders 

Ověřovatelé zápisu: Bronislav Münster  

Zapisovatel: Naďa Zemánková 

  

 

Schválený program jednání: 

 

• Informace průběhu investičních akcí  

• Aktuální informace 

• Připomínkování územního plánu 

• Poděkování za práci pro obec 

• Diskuze 

• Závěr 

 

 

I. Informace předsedy OV  

 

1. Informace o dokončování rekonstrukce středu obce a krajské komunikace  

 

-   Informace o dokončené rekonstrukci vozovky v obci, o výstavbě nájezdů a krajské  

komunikaci .  

 

2. Investiční akce - rok  2020 a 2021  

 

- Rozpočet obce na r.2021 

- Příprava projektů pro období 2021-2022 

 

3. Informace o dalších akcích 

 

- Dokončení dlažby, zpevněné plochy v křižovatce pod kaplí - v roce 2021 

- Bylo provedeno vysazení ovocných stromků v katastru obce, je nutné zajistit pořez 

starých stromů 

- Byly skáceny staré stromy v části obce Cikanka 

- Vedení MŠ žádá o uzamčení zahrady v MŠ přes zimní měsíce – nebyl uveden 

relevantní důvod 



- Návrh na kupní cenu pozemku pro – obec bude respektovat cenu 

uvedenou Městem s ohledem na hodnotu pozemku 

- Zakázaný a nežádoucí provoz čtyřkolek v obecních lesích a pozemcích je řidiči  

porušován, OV podává podnět ke stížnosti k Městské policii a Policii ČR  

a žádá tímto daný odbor města o podání písemné stížnosti a následné řešení 

daných policejních orgánů.   

- Hasiči – pořádání tradičního silvestrovského pochodu – dle situace 

- Silvestr 2020 – ohňostroj + doprovodná akce  - proběhnou dle možností v souladu s  

vládním opatřením 

- DS – připomínky k zabijačkám – v řešení 

- Rozhlas na horním konci – opraven zatím provizorně, nové řešení v roce 2021 

- Nová rozhlasová „hnízda„ v horní části Čtvrtí a pod domem s int. byty - 2021 

- Informovanost Moravské vodárenské + Eon směrem k OV 

- Byla dokončena přípojka v parčíku 

- Průběh rozsvícení vánočního stromu a Betlému dne 28.11.2020 

- Rozpočet - Hopsinky – hrací prvky v centru obce 

- Odkup pozemku 

- Odkup pozemku 

- Oprava cesty na paseka 

- Návrh na rekonstrukci obecní knihovny 

- Odměny obecním pracovníkům 

 

4.   Informace a připomínky k územnímu plánu – Ing. Pavel Hrbáček 

- Územní plán – připomínky byly předány vedení města  

 

II.   Osadní výbor žádá vedení města Slavičína o: 

 

- zaslání stížnosti a podnětu k řešení pohybu čtyřkolek po lese a loukách v katastru 

obce na Policii ČR a Městskou policii 

 

III.  Usnesení  

 

Usnesení 1/OsVN 12/20   

Osadní výbor souhlasí s prodejem obecního pozemku – současná oplocená předzahrádka domu 

čp. 75

Hlasování: pro – 8, proti – 0, zdrželo se – 0 

 

Usnesení 2/OsVN 12/20   

Osadní výbor nedoporučuje zatím neoficiální žádostí  na odkup 

pozemků v uvedeném rozsahu, neboť se na pozemku obce nachází užívaná obecní studna 

Hlasování: pro – 8, proti – 0, zdrželo se – 0 

 

Usnesení 3/OsVN 12/20 

Osadní výbor souhlasí s odměnou 2 000,- za roční činnost obecním pracovníkům 

Hlasování: pro – 8, proti – 0, zdrželo se – 0 

 

 

 



Další řádná schůze proběhne ve druhé polovině ledna 2021. Přesný termín bude oznámen  

emailem   

Bronislav Münster 

                  předseda OV  

 

Zapsala: Naďa Zemánková 


